



**CircularDIS-G-01/2019-2020**  
Date: Saturday, September 07, 2019

**Subject: Back to School Arrival & Dismissal Timings**

Dear Parents,

Greetings from Dubai International School-Garhoud, Dubai.

We are happy to welcome our students for the academic year 2019-2020. We would like to inform you that starting Sunday, September 8, 2019 the school timing will be as follows:

1. KG1 students: please visit school website for school timings <http://dis.sch.ae>
2. KG2 and Elementary School students (Grade 1 to Grade 5): 7:30 am to 1:45 pm
3. Middle School students (Grade 6 to Grade 8): 7:30 am to 2:45 pm
4. High School students (Grade 9 to Grade 12): 7:30 am to 2:45 pm

For improved safety and security of students at all times, there will not be any cars on campus. Therefore, the following arrangements will be done:

1. Front side of the school next to Gates #1 and Gate #2 will be used as a drop off-pick up area for KG and Elementary School students (Grades 1 to 5). Parents and guardians may stop to drop off their children in the morning and pick them up in the afternoon. Parents and students are advised to walk into the campus through Doors #1, #2, #3, and #4. Our team of Administrative Supervisors, Heads of Sections, and Assistants will be facilitating the entrance of all students and parents through the four doors.
2. Back side of the school next to Gate #3 will be used as a drop off-pick up area for Middle School (Grades 6 to 8) and High School students (Grades 9 to 12). Parents and guardians may stop to drop off their children in the morning and pick them up in the afternoon. Our team of Administrative Supervisors, Heads of Sections, and Assistants will be facilitating the entrance of all students and parents through Gate #3.
3. Use of Gate #4 (at the back side of the school) will be restricted for school buses.

We very much look forward to another successful year ... a year of possibilities... DIS-G best year ever!

Thank you for your attention.

Best Regards,

*Haleema Karout*

Dr Haleema Karout  
Superintendent / School Principal  
Dubai International School - Garhoud



**CircularDIS-G-01/2019-2020**  
Date: Saturday, September 07, 2019

**الموضوع: أوقات وصول وانصراف الطلاب بعد العودة إلى المدرسة**

السادة أولياء الأمور الكرام،

يسعدنا الترحيب بطلابنا للعام الدراسي 2019-2020،

ونود اعلامكم بأن أوقات الدوام المدرسي ابتداءً من يوم الأحد الموافق 8 سبتمبر 2019 سيكون على النحو التالي :

**1.الروضة الأولى**

يرجى الاطلاع على التعميم الخاص بطلبة الروضة عبر زيارة موقع المدرسة الالكتروني <http://dis.sch.ae> بوابة ال Memo

2. طلبة صفوف الروضة الثانية والمرحلة الابتدائية (صفوف الأول وحتى الخامس) - يبدأ الدوام الساعة 7:30 صباحاً وينتهي الساعة 1:45 بعد الظهر
3. طلبة المرحلة المتوسطة صفوف السادس وحتى الثامن - يبدأ الدوام الساعة 7:30 صباحاً وينتهي الساعة 1:45 بعد الظهر
4. طلبة المرحلة الثانوية صفوف التاسع وحتى الثاني عشر - يبدأ الدوام الساعة 7:30 صباحاً وينتهي الساعة 2:45 بعد الظهر

ولمزيد من أمن وسلامة الطلاب في جميع الأوقات ، لن يتم السماح لأي سيارة بالدخول الى حرم المدرسة. لذلك ، سيتم اتخاذ الترتيبات التالية:

1. سيتم استخدام المدخل الأمامي من المدرسة بجوار البوابات رقم 1 والبوابة رقم 2 كمنطقة نزول وصعود لطلاب مرحلة الروضة والابتدائي (الصفوف من 1 إلى 5). حيث بإمكان الأهل وأولياء الأمور إنزال أطفالهم في الصباح واصطحابهم بعد الظهر. يُنصح أولياء الأمور والطلاب بالسير داخل الحرم المدرسي من خلال الأبواب رقم 1 و 2 و 3 و 4. وسيقوم فريقنا من المشرفين الإداريين ورؤساء الأقسام والمساعدين بتسهيل دخول جميع الطلاب وأولياء الأمور خلال الأربعة الأبواب.
2. سيتم استخدام المدخل الخلفي للمدرسة بجوار البوابة رقم 3 كمنطقة نزول وصعود من المرحلة الإعدادية (الصفوف من 6 إلى 8) وطلاب المرحلة الثانوية (الصفوف من 9 إلى 12). حيث بإمكان الأهل وأولياء الأمور إنزال أطفالهم في الصباح واصطحابهم بعد الظهر. سيقيم فريقنا من المشرفين الإداريين ورؤساء الأقسام والمساعدين بتسهيل دخول جميع الطلاب وأولياء الأمور من خلال البوابة رقم 3.
3. سيتم تخصيص البوابة رقم 4 (في الجانب الخلفي من المدرسة) للحافلات المدرسية فقط.

آملين قضاء عام جديد مليئاً بالنجاحات .. عام الانجازات اللامحدودة.. العام الأفضل على الإطلاق!

شاكرين لكم حسن اهتمامكم

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام

*Haleema Karout*

**د. حليمة قاروط**

مديرة المدرسة

مدرسة دبي الدولية – القروء